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Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och
samfällighetsförening

2008-01-06

 

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Olof  Karlsson, Sigrid Sjöstedt , Anneli Brander,
Kerst in Svensson, och Gunnar Sahlst röm. Bosse Willfors hade anmält
förhinder.

Plats: hos Kerst in.

 

1. Mötet  öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Uppföljning gjordes av föregående möte. Kvar at t  göra är at t  sät ta upp

anslag om bät t re körsät t .
Vägskylt  nu rät tad.
Den nya brunnen är nästan klar och brunn 3 är inkopplad. Marknaden för
PLC-styrning undersöks.
Bet räf fande ev. anlagd bergvärme i närheten skall Gunilla höra med
kommunen.
Gunilla har kontaktat  kommunen om en avloppsanslutning som den
kvalitetsansvarige inte godkänt . Hon skall även kontakta
fast ighetsägaren.

4. Det  har t idvis i höst  varit  försämrade värden f rån avloppsreningsverket .
Det ta kan bero på at t  kemikalier släppts ut . Beslöts at t  Aqua skall
t illf rågas om ev. orsaker och at t  Anneli skulle sät ta upp anslag om
försikt ighet  med utsläpp och at t  t  ex klorin, text il- och hårfärg inte skall
släppas ut  i avloppet .
El-arbetena klara.

5. Gunilla informerade at t  t idningen Ridsport  hade refererat  föreningens
brev om behovet  av f ler ridvägar. GP har också haf t  en not is.

6. Gunilla hade skickat  et t  justerat  kont rollprogram t ill kommunen ef ter
vissa kontakter med dem. Bet r. den mikrobiologiska provtagningen
ansåg vi at t  Bäckföreningen bör medverka.

7. Lars Björk har börjat  göra en hemsida för föreningen. Beslöts at t
föreningen köper en domän och program som Lars ordnar.

8. Ordföranden behöver en nyare dator t ill f öreningsarbetet . Beslöts at t

http://tadas.se
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köpa en.
9. Styrelsen har fåt t  in klagomål på skräpiga tomter. Gunilla kontaktar

Byggkontoret  för at t  höra hur man kan agera.
10. Sigrid meddelade at t  ekonomin är god. Taxeringen är nu klar.

Indrivning av ej betalda avgif ter pågår.
11. Gunilla informerade bet r. vat tenskyddsområdet  at t  kommunen

antagligen tar beslut  samt idigt  med skydd för kommunens vat tentäkt .
Bet räf fande den begärda vägen f rån grannfast ighet  i nordväst  har
Lantmäteriet  ännu inte svarat . Eventuellt  är den inte aktuell längre pga
fast ighetsförsäljning. I så fall bör ärendet  dras t illbaka.

12. Öviga f rågor
Vandalisering har sket t  av föreningens bommar. Beslöts at t  polisanmäla
det .
På grund av Gunillas resa beslöts at t  utse Sigrid t ill vice ordförande.

13. Nästa styrelsemöte blir den 24.2 kl 11 hos Sigrid.

Sammant rädet  avslutades.
 

Gunnar Sahlst röm                                                          Gunilla Jägemalm

Sekreterare                                                                     ordförande
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